
(concept) Notulen voor de Voorjaarsledenvergadering KWPN 
Regio Drenthe d.d. 10 april 2024 

 
Aanwezig: 32 leden, zie presentielijst.  
Afwezig met kennisgeving: T. Sieling, G. Oldejans, A. Kok en K. Iwema 
 
 

1. Opening/vaststelling agenda 

Dhr. Oldenziel, voorzitter van de Regio, opent de vergadering en heet iedereen van harte 

welkom. Een speciaal welkom is er voor Ieko Sevinga.  

 

Voorafgaand aan de vergadering een huishoudelijke mededeling; er worden vanavond 

namens de regio twee kop koffie/thee en een consumptie aangeboden. De voorzitter deelt 

ook mede dat het helaas niet is gelukt om een forumdiscussie te organiseren, zoals eerder 

gecommuniceerd De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Ingekomen stukken/mededelingen 

- Aangewezen hengsten. Dhr Oldenziel licht de hengsten uit die zijn aangewezen voor het 

verrichtingsonderzoek welke in Drenthe zijn geboren, te weten; Raikkonen LK (Landino X 

Zirocco Blue) gefokt bij fam. Klinkhamer uit Sleen en Premiehengst, R (Mattias X Guidam) 

gefokt bij L. en R. Tewis uit Zweeloo en Premiehengst, Azraff SPS Z (All star X Contender I) 

gefokt bij P.A. Snijders uit Ruinerwold, R (Mattias X Heathrow) gefokt bij J. Braams-Hoving 

uit Annen, Radboud vd Anjershof (Glamourdale X Zhivago) gefokt door B. H. Harms uit 

Foxwolde en Rishano Fornaio (Kjento X Rousseau) gefokt bij G. A. Bakker uit Dalen.  

- Keuringskalender. Dhr Oldenziel verwijst naar de activiteitenkalender welke te vinden is op 

de laatste pagina van het boekje en licht deze toe. Dhr Timmer verteld over de keuring in 

Zweeloo met de verkiezing ‘prinses van Zweeloo’. Daarnaast wordt de veulenkeuring Eext 

nu georganiseerd in Exloo met een mogelijkheid tot vrij bewegen in de kooi.   

- IBOP 21 mei; dhr. Oldenziel meldt dat er al 27 aanmeldingen zijn. 

- Thuiskeuring 22 mei; dhr. Oldenziel licht toe dat er ook de mogelijkheid is tot 

fokkersbezoeken van inspecteur Marcel Beukers. Aanmelden kan via het Secretariaat.  

- Oefendag veulenkeuring 16 juni; werd vanuit de zaal persoonlijk toegelicht.   

 
3. Notulen najaarsledenvergadering 2023 

Dhr. Pluijter merkt op dat onder punt 6 een foutieve opmerking staat. ‘de baten laten een 
positief resultaat zien’, moet gecorrigeerd worden naar negatief resultaat. En ‘voor dit jaar 
wordt een positief resultaat verwacht’ wordt gewijzigd naar neutraal resultaat. Mw. Noordhuis 
zal dit wijzigen. Aan de hand van deze opmerking vraagt dhr. Pluijter of er al een 
daadwerkelijk resultaat bekend is. Dhr. Sevinga reageert als nieuwe penningsmeester, dat 
het verwachte resultaat 150.000 euro negatief is. Dit zal verder in de LR besproken worden. 
Daarop vraagt dhr. Pluijter of er al een duidelijk plan van aanpak is voor het bijsturen. Hierop 
wordt gereageerd dat onder andere de hengstenkeuring al positiever heeft gedraaid al 
voorgaande jaren. Dhr. Pluijter wenst dhr. Sevinga succes en vraagt hem expliciet hier goed 
aandacht aan te schenken. Na de aanpassingen zijn de notulen akkoord.  
 

4. Jaarverslag 2023 
Hierop is geen reactie, deze wordt goedgekeurd.  

 
 

5. Financieel verslag 2023 



Mw. Duiverman licht toe dat de kosten voor de Stamboekkeuring zijn toegenomen, maar de 
kosten voor de Centrale Keuring zijn afgenomen. Hierdoor zijn er voor 2023 geen grote 
verschillen op te merken in de resultaten. We zien dat de kosten stijgen, maar de 
opbrengsten niet. Mede hierdoor is er een negatieve begroting opgesteld, met een verwacht 
negatief resultaat van 3.000 euro. Vanuit de Regio wordt ook landelijk aandacht gevraagd 
door dit signaal af te geven. De Regio is actief bezig met de werving van extra sponsoren om 
extra opbrengsten te genereren.   
- Sponsoren; er zijn een aantal hoofdsponsors in Drenthe, daar wordt waardering voor 
uitgesproken. De hoofdsponsors zijn elk actief in een eigen niche, deze exclusiviteit is al een 
oude afspraak en wordt gehonoreerd. Echter gaan we een negatieve begroting indienen. 
Daardoor hebben we als bestuur het voorstel om rubriekssponsoren te vragen per rubriek bij 
de CK. Tevens is het bestuur bezig met het regelen van nieuwe hoofdsponsors aanvullend 
aan de huidige sponsoren die niet in dezelfde branche actief zijn. Hierbij doet de voorzitter 
ook een oproep aan het publiek voor leads of interesse hierin. 
 

6. Verslag kascommissie 
Dhr. P. Pluijter zal de vervanger zijn mw. Kamps. De commissie licht toe dat de vragen 
correct beantwoord werden en verleend hierbij dispensatie naar de penningsmeester.  
 

7. Samenstelling bestuur 
- Vacature Penningmeester; mw. Duiverman vervult momenteel de functie van interim-
penningsmeester, we zijn actief opzoek naar een penningsmeester naast mw. Oldejans, na 
het aftreden van mw. Muggen. 
- Toetreding dhr. B. van der Zwaag tot bestuur vanuit afdeling Middenveld-Westhoek; dhr. 
Van der Zwaag stelt zichzelf voor als fokker en ruiter. De voorzitter heet hem welkom en 
wenst hem veel succes.  
 

8. Mededelingen ledenraad en fokkerijraad 
- Ledenraad; dhr. Zagers geeft een toelichting. Op 20 maart vond er een strategische 
bijeenkomst plaats, waarin de structuren van stichtingen en verenigingen werden besproken. 
Tijdens deze bijeenkomst maakten aanwezigen kennis met nieuwe AB-leden. De volgende 
LR-vergadering staat gepland op 5 juni, en aanvullingen op de agenda zijn welkom. 
-Fokkerijraad; mw. Kok is afwezig vanwege de verwachte geboorte van een veulen, waarop 

dhr. Oldenziel de presentatie verzorgd. In deze presentatie wordt onder meer ingegaan op 

de merrieselectie, waarbij alleen de eerste vijf kopnummers nog worden geplaatst. Vanuit de 

Noordelijke regio was er bezwaar tegen dit besluit, echter is dit anders besloten in Ermelo. 

Dhr. Van der Zwaag uit zijn zorgen over de jurering. Bij de CK wordt de merrie al besproken, 

terwijl op de NMK een tweede jurylid de beoordeling opnieuw doet, en in de finale zelfs een 

derde jurylid. Deze vele jurymomenten wordt als veel ervaren. Dhr. Beukers licht toe dat er 

op de SK een tweekoppige jury aanwezig is, en bij de NMK een aparte jury van drie leden. 

Deze jurering wordt in samenspraak uitgevoerd, maar verschillen in toelichtingen kunnen 

soms ontstaan door factoren zoals spanning bij de paarden. Dhr. Timmer vraagt waarom 

deze verschillen in toelichting optreden. Dhr. Beukers suggereert dat onderzoek naar deze 

verschillen mogelijk zinvol zou zijn. Een mogelijke oorzaak zou zijn dat paarden bij een 

eerste presentatie op een andere locatie anders reageren. Dhr. Zagers geeft aan dat de toon 

van de toelichtingen ook in het LR aan bod komt. De veterinaire adviescommissie wil dat de 

PROK-eisen worden aangescherpt, waarbij vier extra röntgenfoto’s nodig zijn. Dhr. Timmer 

vraagt of er binnen het bestuur ook tegenstanders zijn van deze extra kosten voor eigenaren. 

Dhr. Beukers geeft aan dat de PROK-keuring wordt aangescherpt omdat de d-oc eisen 

alleen onvoldoende betrouwbaar bleken. De kwaliteit van de hengsten ging achteruit door de 

selectie alleen op basis van d-oc. Het genoom, indien hoog (>99), kan ook meegenomen 

worden in de beoordeling van de foto's.  

 
 

9. Mededelingen Jong KWPN 



Mw. Schaaphok geeft een update over de activiteiten van JongKWPN. Ze vertelt dat het 
Youngbreeders-traject momenteel in volle gang is en dat morgen de laatste trainingsavond 
plaatsvindt bij Stal Schep. Ook staat de JongKWPN-keuring weer op de agenda. Voor de 
communicatie is een nieuwe groepsapp aangemaakt, en daarnaast worden er nog steeds 
mailings verstuurd. Mw. Schaaphok merkt op dat sommige leden de mails niet lijken te 
ontvangen en vraagt hen contact met haar op te nemen als dit het geval is. Dhr. Wiebing 
geeft aan dat hij nog nooit een JongKWPN-lid op zijn erf heeft gehad om over fokkerij te 
praten. Dhr. Zagers bevestigt dat het bestuur dit onderwerp vaak bespreekt en manieren 
zoekt om de betrokkenheid van jongeren te vergroten. Vanuit de zaal wordt het idee 
geopperd om een quiz te organiseren tussen jongere en oudere KWPN-leden na de 
vergadering, om zo de verbinding tussen generaties te versterken. Er wordt ook gevraagd of 
de nabespreking van de hengstenkeuring toegankelijk is voor oudere fokkers; mw. 
Schaaphok zegt dit na te gaan. Dhr. Timmer geeft aan dat mensen vaak lid worden van 
verenigingen voor de leuke activiteiten, zonder een breed verenigingsgevoel te ontwikkelen, 
zoals vorige week ook zichtbaar was bij de bijeenkomst van Reinie Tewis. Dhr. Pluijter 
spoort de aanwezigen aan om ook hun kinderen en kleinkinderen enthousiast te maken voor 
de fokkerij. Beuving beaamt dat het lastig is om jongere generaties betrokken te houden, iets 
wat bij andere verenigingen, zoals de VHV, eveneens een uitdaging blijkt. Dhr. Zagers voegt 
toe dat het gebrek aan betrokkenheid ook op het Hippisch Platform regelmatig wordt 
besproken. Hij benadrukt dat het bestuur de taak heeft om interessante programma’s voor 
jongeren te ontwikkelen, zodat hun interesse in de fokkerij behouden blijft. Drenthe telt 
momenteel ongeveer 50 tot 60 JongKWPN-leden, en het bestuur staat open voor suggesties 
om deze groep actiever te betrekken. Hoewel activiteiten zoals de jonge paardenopleiding 
vaak goed gevuld zijn, blijft het een uitdaging om een balans te vinden tussen 
sportactiviteiten en bredere betrokkenheid bij de fokkerij. 
 

10. Rondvraag  
- Wat is de huidige status van de fokwaarden? Dhr. Wiebing vraagt hoe het mogelijk is dat 

een merrie met twee Grand Prix-paarden als nakomelingen, EPTM-prestaties en ZZ-Zwaar, 

nog steeds een lage fokwaarde heeft. De fokwaarde staat op hetzelfde niveau als bij haar 

eerste keuring in 1998. Dhr. Oldenziel legt uit dat het laatste stuk over fokwaarden in februari 

is gepubliceerd en dat het proces langer duurt dan verwacht. Elke nieuwe vraag brengt meer 

complexiteit met zich mee, waardoor de betrouwbaarheid lager is dan oorspronkelijk 

gedacht. Daarnaast moet nu kostbare data worden aangekocht om de nieuwe fokwaarden te 

verbeteren, wat het proces vertraagt. Op dit moment is een deel gepubliceerd voor fokkers, 

en de adviescommissie is nog bezig met verdere evaluaties.  

-Hoe gaan we om met schade door wolf aanvallen? Dhr. Veenstra adviseert om altijd een 

recente taxatie van het paard te kunnen overleggen, mocht schadevergoeding nodig zijn. Hij 

verduidelijkt dat het KWPN hier geen rol in heeft, omdat dit meer een zaak is voor het SRP. 

Dhr. Sevinga neemt dit ook mee in verdere overwegingen. 

-Hoe vaak worden buitenlandse resultaten bijgewerkt? Deze gegevens worden elke drie 

maanden, en soms zelfs minder frequent, bijgewerkt. Voor paarden die bij de FEI 

geregistreerd zijn, gebeurt de bijwerking wel automatisch in de database. Dhr. Zeewuster 

complimenteert het KWPN voor de snelle verwerking van ingestuurde gegevens en hoopt op 

een uitgebreider programma bij de volgende vergadering.  

 

11. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering en wenst iedereen wel 
thuis. 


